
 

 

Referat af Skolebestyrelsesmøde d. 23/3-2022 kl. 19-21  

 

 

Tid Pkt. Hvad Hvem 

19.00 1 Godkendelse af referat og dagsorden (B) 

 

Ref.: Godkendt 

 

 

19.05 2 Nyt fra skolens elevråd (O) 

- Elevrådet fortæller om deres arbejde i dette skoleår 

indtil nu, og hvad der er på programmet 

fremadrettet 

 

Ref.:  

Liva og Hjalte var på besøg:  

 

Elevrådet er især optaget af to ting: ude og inde-områder.  

 

De vil gerne have flere rolige steder inde. Og måske have 

malet nogle steder.  

Kan der laves flere hyggelige rum?  

Kan der etableres flere rolige steder?  

Der har været tale om at lave kasser på gangene, men det 

skal også være tilladt ift. brandsikkerhed – og der er mange 

retningslinjer og regler.  

 

Det blev aftalt at Tine præsenteres for elevrådets ideer.  

Line talte om, at produktionsskolen evt. kunne hjælpe med 

at producere møbler (hvis der ikke er nogen hurtig 

deadline).  

 

Ude skal det være mere hyggeligt. Kan der fx komme 

bænke igen under halvtaget?  

Eller parasol eller andet over borde-bænkesættene i gården.  

 

Elevrådet vil rydde op i cykelskuret, så det er nemmere at 

komme til at overskue skuret. Det er behov, nu her hvor 

cykelpatruljen starter op igen.  

 

Elevrådet har et budget til aktiviteter mv.  

 

Elevrådet  

Deltagere: Majbritt Fabech, Line Meilandt Langdal Nielsen, Karin Bank 

Lindberg, Jens Erik Kristoffersen, Jacob Lind Hjorth, Lars 

Roger Jensen, Lise Nexø, Torben Kjølhede, Gry Elikofer, 

Jesper Dalkjær Hansen, Tine Sax 

Afbud: Torben, Jens Erik 

Mødeleder: Lars 

Referent: Jesper 

Klassifikation af punkterne: B (beslutning); O (orientering); R (refleksion) 

 



 

 

Vi arbejder med at lave variation for legepatruljen. Tine; Vi 

kan få konsulenter fra DGI til at komme ud og hjælpe med 

det.  

Elevrådet er arrangør af fastelavn med lege og forberedelse.  

 

Bestyrelsen vil gerne se nogle af de konkrete ideer næste 

gang, elevrådet er med på bestyrelsesmøde. (i april). 

 

19.30 3 Samarbejde med overbygningsskolen i Fårvang (R) 

- Besøg af Anna Marie, skoleleder på Fårvang Skole – 

mulighed for dialog og drøftelser 

 

Ref.: 

 

Hjalte fortsatte med at fortælle om Fablab-ugen som 6. 

klasse har deltaget i:  

 

”Hvis jeg ikke havde haft Fablab, havde jeg ikke vidst noget 

om Fårvang skole. Vi lavede et projekt sammen, men det 

var lige så fedt at lære de nye klassekammerater at kende. 

Vi havde aktiviteter i frikvartererne, og vi fik lov at komme i 

ungdomsklubben.” 

 

Karin: Ugen må godt ligge tidligere, for det har være med til 

at afmystificere ”den nye skole”.  

 

Anne Marie: Måske ligger nogle af forældre intro-møderne 

ikke hensigtsmæssigt? 

 

Karin: Vi vil gerne introduceres til Fårvang meget tidligere i 

skoleforløbet. Gerne allerede i 3./4. klasse.  

 

Lise: Kan der være et årligt 

introduktionsmøde/fyraftensmøde for kommende forældre? 

Det behøver ikke kun være året før børnene skal starte.  

 

Fablab forløb i 4. klasse med forældre inviteret til 

produktfremlæggelse er en god mulighed.   

 

Anne Marie: Det er en fantastisk skole i ”en grim 

indpakning” – og indpakningen arbejder vi også med. Der er 

dygtige medarbejdere, og der bliver talt godt og pænt om 

både børn, kolleger og forældre.  

 

Vi talte en del om narrativet omkring Fårvang – at det bedst 

imødekommes ved åbenhed og ved at invitere både børn og 

forældre ind, og lade de gode historier komme frem. 

 

Anne Marie: Vi vil gerne have forældre fra både Gjern og 

Sorring med i skolebestyrelsen. Det virker rigtig godt.  

 

Tine: En idé kunne være at sende en reminder til Gjern og 

Sorring – fx som en kort videohilsen, hvor netop den appel 

bliver understreget.   

 

Anna Marie 

og Tine 



 

 

 

  

20.00 4 Skolefoto (se bilag – fremsendt materiale fra fotograf Jan 

Feder) (B) 

 

Ref.: Det er begge kvalificerede fotografer. En af forskellene 

er, at den ene leverer Fotopakker, som man skal returnere, 

hvis man ikke ønsker at beholde billederne – den anden 

bestiller man enkelte billeder – eller billedpakker online.  

 

Flertal for at gå med Jan Feder. Gerne i oktober.  

 

Jesper 

20.15 5 Timefordelingsplan 2022-23 (B) 

 

Ref.: Udkast - stort set som indeværende skoleår - blev 

præsenteret. Eneste forskel er, at skolen ønsker at sende 

hele mellemtrinnet, dvs. 4.-6. klasse, på lejrskole til Ahl 

Hage. Der flyttes tid fra natur/teknologi til lejrturen.   

 

Vi ansøger igen om nedsat undervisningstid på mellemtrin 

(Karin og Tine).  

 

Timefordelingsplanen blev godkendt.  

 

Tine 

20.25 6 Opfølgning på drøftelse om princip for skole/hjem-

samarbejde (R) 

- Hvordan forstår personalet ”et højt 

informationsniveau” 

 

Ref.: Punktet har været på lærermøde i sidste uge. Det der 

sker lige pt er:  

- Alle bruger ugeplanen i Meebook til daglig 

information 

- Her og nu beskeder, sendes via Aula 

- Informationsbreve – hvad sker der lige nu - sendes 

ud efter behov via Aula 

 

OBS: MeebookApp på telefon virker tilsyneladende mindre 

godt. 

 

Der blev talt om, at der er stor forskel på, hvor meget info, 

der kommer ud om det sociale i klasserne.  

Der blev nævnt eksempler på fine informationsbreve – men 

også eksempler, hvor der ikke er meldt tilbage efter at 

forskellige tiltag har været sat i værk.  

 

Bestyrelsen ønsker at der er fokus på trivslen i 

informationsbrevene. Pædagogen ønskes også hørt i 

brevene.  

 

Ovenstående bringes tilbage til personalet.  

Gry og Tine 

20.45 7 Skolebestyrelsesvalg 2022 (O) 

- Nyt fra valgbestyrelsen 
 

Karin, Lise og 

Tine 



 

 

Ref.: Tine gennemgik valgbrev til forældrene, hvori 

processen blev gennemgået. Brevet sendes ud torsdag d. 

24/3.  

Valgmøde er sat til 16/5 kl 18.30.  

 

20.55  Evt. 

 

Ref.: 

Fra menighedsrådet: Vi vil gerne kontaktes, hvis skolen får 

besked om Ukrainske flygtninge.  

Vi vil gerne hjælpe, hvis der er noget praktisk, vi kan hjælpe 

med.  

 

 

    

    

    

  Punkter til kommende møder: 

- Princip for inklusion og mellemformer 

- Princip for ordblindeindsatser 

 

 


